



INSPECȚIA MUNCII

INSPECTORATUL TERITORIAL DE MUNCĂ MARAMUREȘ

Operator de date cu caracter personal, înregistrat la Autoritatea Națională de Supraveghere a Prelucrării Datelor cu Caracter Personal sub nr. 3792

Nr. 6443/23.06.2026

COMUNICAT DE PRESĂ

Salariu minim brut garantat în plată

Începând cu data de 1 iulie 2026 în baza Hotărârii Guvernului nr. 146/2026 salariului de bază minim brut garantat în plată prevăzut la art. 164 alin. (1) din Codul muncii, se stabilește în bani, fără a include sporuri și alte adaosuri, la suma de 4325 lei lunar, pentru un program normal de lucru.

Facem precizarea că, în conformitate cu art. 164 alin. (8) din Codul muncii, salariul de bază minim brut pe țară garantat în plată stabilit prin hotărâre a Guvernului poate fi acordat unui salariat pentru o perioadă de maxim 24 de luni. De la data încheierii contractului individual de muncă. După expirarea perioadei respective salariatului i se acordă un salariu de bază superior salariului de bază minim brut pe țară garantat în plată.

Reamintim angajatorilor că, în baza dispozițiilor art. 5 alin.(4) din Hotărârea Guvernului nr. 295/2025 privind Registrul general de evidență a salariaților, transmiterea modificării salariului se realizează în termen de 20 de zile de la data producerii modificării.

Cu stimă,

Inspector șef
Dragoș NĂCUȚĂ